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Dynamic Professionals

Top Pick for Employees

Best Option for Clients

OUR VISION

OUR MISSION

To deliver high quality and efficient services through our 
knowledgeable, dedicated, ethical professional team

To nurture, cultivate and inspire employees to serve their best 
commitment. Emphasis on employees benefits, continuous 
learning and professional development

To achieve client satisfaction by bringing values in addition to 
excellent services. To understand more of client needs and 
expectations

To uphold our core values by shaping excellency, responsibility 
and integrity into the culture of the firm.



over 12,000 people operating 

in over more than 90 countries

Albania
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Ireland
Italy
Kosovo

Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Netherlands
North Macedonia
Norway
Poland
Portugal
Romania
Serbia
Slovak Republic
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Europe

Algeria
Egypt
Israel
Kuwait
Lebanon
Mauritius
Morocco

Nigeria
Qatar
Saudi Arabia
South Africa
Tunisia
United Arab Emirates

Middle East and Africa

Australia
Cambodia
China
Hong Kong
Indonesia
Japan
Korea (Republic)
Malaysia
Myanmar
New Zealand
Philippines
Singapore
Taiwan
Thailand
Vietnam

Asia Pacific

Argentina
Bolivia
Brazil
Canada
Chile
Colombia
Costa Rica
Dominican Republic
Ecuador
El Salvador
Guatemala
Honduras
Mexico
Paraguay
Peru
Puerto Rico
The Bahamas
Uruguay
USA

The Americas

Bangladesh
India
Nepal
Pakistan
Tajikistan

Central and South Asia

Ecovis is a leading global consulting network with its origins in Continental Europe. It has over 12,000 partners and employees operating in more than 90 
countries. Its consulting focus and core competencies lie in the areas of tax consultation, accounting, auditing and legal advice. The particular strength of 
Ecovis is the combination of personal advice at a local level with the general expertise of an international and interdisciplinary network of professionals.

Every Ecovis office can rely on qualified specialists in the back offices as well as on the specific industrial or national know-how of all the Ecovis experts 
worldwide. This diversified expertise provides clients with effective support, especially in the fields of international transactions and investments - from 
preparation in the client's home country to support in the target country. In its consulting work Ecovis concentrates mainly on midsized firms. Both nationally 
and internationally, its one stop-shop concept ensures all-round support in legal, fiscal, managerial and administrative issues.

The name Ecovis, a combination of the terms economy and vision, expresses both its international character and its focus on the future and growth.



Ecovis Malaysia was founded in 1999. Ecovis Malaysia is a professional services organisation delivering audit, tax and advisory services to our clients. For over 
a decade, witnessing the drastic changes hailed by the local economy crisis and faced with various challenges, Ecovis Malaysia not only thrived but also 
managed to grow from a humble beginning of only two staff to today, where its workforce stands at over 200 professionals across 3 offices located in Kuala 
Lumpur, Kota Kinabalu and Penang. Since the establishment in 1999, our current clientele includes multinational companies, public listed companies, mutual 
funds and SMEs.

Registered Firm of U.S. Public Company 
Accounting Oversight Board

CPA Australia Recognised Employer 
Partner

Approved Auditor by Labuan FSA 
( Financial Services Authority )

MICPA Authorized Training Employer

Approved Private Audit Firm 
of the National Audit Department

ICAEW Authorised Training Employer

Malaysia Co-Operative Societies 
Commission

MIA Member�s Firm

Approved Auditor of Public Interest Entity 
by The Audit Oversight Board (AOB)

ACCA Approved Employer Professional 
Development

Approved Employer Trainee 
Development - Platinum



Whether you are an international business or a manager with significant 
responsibilities at home, we all know that there are no simple answers to the 
many questions on tax, law and business that you face everyday. Full-service 
consulting requires profound know-how in many different areas and the 
ability to bring them all together.

Our 360-degree-approach brings together experts from many fields 
in ensuring that our professional advice meets precisely the specific 
challenges that your business, today and also tomorrow.

Our competent centres bring together experts in wide range of 
spheres.

Global expertise with local faces
Whilst never losing focus of the ultimate objective

Get all the advice you need from Ecovis - complete, honest and accurate.



Ecovis is a leading global consulting firm with its origin in Continental Europe. 
Almost 12,000 people work within our network providing expertise and 
consultancy in the areas of tax, auditing, accounting and legal services in 
more than 90 countries. Our diversified expertise and our effective support 
help our clients to achieve their personal and business goals and objectives. 
We also help to optimise processes and methods in order to maximise 
effectiveness and efficiency for all our clients.

This enables us to offer premium service at a reasonable price.

Our consultants focus on building close, long term relationships with our 
clients, enabling the provision and delivery of customised solutions tailored to 
the specific needs and demands of each client.

At the same time every Ecovis office can rely on qualified specialists in the 
back offices as well as on specific industrial or national know-how of all Ecovis 
experts worldwide.

Join the Ecovis experience and see what real personal consulting is like.

Personal advice at a local level
Supported by the wealth of knowledge and experience 
of our international network



Right near you

Whether yours is an established international business dealing with cross 
border issues, a family-owned company, the branch of a major corporation or 
a governmental organisation, we are by your side wherever your business 
takes you.

We aim to work in partnership with you to provide the support and accessibility 
of a small company with the wealth of experience that can be expected from a 
global organisation.

In most instances, we have an international office located at a place 
near you, and can provide the sort of professional assistance and 
consulting that is just what you need.

With offices in more than 90 countries, Ecovis can help your business 
fly to wherever you choose to take it.

With Ecovis, you will always have a home advantage. Our presence at your 
side increases our understanding of your special situations and decreases your 
communication hassles and increases our understanding of your special 
situation.

Wherever you are

Get the home advantages - with Ecovis at home and around the world.



In business, be it national or international, success depends on having a partner you can 
deal with, working at the same level and with an extensive understanding of your concerns 
and opportunities. Your personal advisor at Ecovis is himself an experienced business 
person. Together, you share a common bond on which trust and mutual respect are 
developed, which allows your business to reach its full potential. As an Ecovis client you 
can draw on the interdisciplinary knowledge and proven capabilities of a leading 
consulting group with almost 12,000 experts throughout the world.

Whether you need tax services, auditing, accounting or legal services, your personal 
Ecovis consultant has both the local knowledge and the business acumen to make your 
business a success.

Each Ecovis consultant has instant access to our many specialist departments as well as to 
national and international colleagues with well developed skill sets in different fields and 
jurisdictions.

Profit from the wealth of knowledge your personal Ecovis consultant has to draw from.

Backed by the knowledge of
almost 12,000 other experts

Your 

   Personal Advisor



Ecovis 是值得您信赖的业务顾问

最具有本土的

全球专业知识



我们的愿景

通过我们知识渊博、敬业、道德的专业团队提供
高质量和高效的服务

培养和激励员工致力于提供最好的服务。
重视员工福利，持续学习和专业发展

通过卓越服务创造附加价值，实现客户满意，
深入了解客户需求和期望

以卓越、责任和诚信为基础，塑造公司的文化，
传承核心价值观

通过塑造卓越
责任感和正直的核心价值观

推动公司文化发展

我们的使命



全球拥有超过 12,000 名专业人员

事务所遍布全球 90 多个国家

Ecovis是一家源自欧洲大陆的国际领先咨询网络，在全球拥有超过12,000名专业团队成员，业务覆盖90多个国家。其核心业务涵盖税务咨询、会计、
审计及法律服务，为客户提供精确而全面的支持。

Ecovis的独特之处在于将本地化服务与国际化资源相结合。每个分支机构不仅拥有本地专家的个性化支持，还能调用全球网络中的行业专才及跨领域
知识。这种优势尤其体现在国际交易与投资领域，从客户的原籍国到目标国，全程提供专业协助。

专注于服务中型企业，Ecovis无论在国内还是国际市场，始终坚持“一站式服务”理念，覆盖法律、税务、管理及行政事务等多方面需求，确保客户获得
全方位支持。

Ecovis的名称来源于 economy（经济）与 vision（视野）的结合，体现了其国际化视野与对未来增长的前瞻性。

阿尔巴尼亚
奥地利
阿塞拜疆
比利时
波斯尼亚-黑塞哥维那
保加利亚
克罗地亚
塞浦路斯
捷克共和国
丹麦
爱沙尼亚
芬兰
法国
乔治亚州
德国
希腊
匈牙利
爱尔兰
意大利
科索沃
拉脱维亚
列支敦士登

立陶宛
卢森堡
马耳他
荷兰
北马其顿
挪威
波兰
葡萄牙
罗马尼亚
塞尔维亚
斯洛伐克
斯洛文尼亚
西班牙
瑞典
瑞士
土耳其
乌克兰
英国

欧洲

阿根廷
玻利维亚
巴西
加拿大
智利
哥伦比亚
哥斯达黎加
多明尼加共和国
厄瓜多尔
萨尔瓦多

美洲

阿尔及利亚
埃及
以色列
科威特
黎巴嫩
毛里求斯
摩洛哥

中东和非洲

澳大利亚
柬埔寨
中国
日本
香港
印度尼西亚
韩国
马来西亚
缅甸
新西兰
菲律宾
新加坡
台湾
泰国
越南

亚太地区

孟加拉国
印度
尼泊尔
巴基斯坦
塔吉克斯坦

中南亚

危地马拉
洪都拉斯
墨西哥
巴拉圭
秘鲁
波多黎各
巴哈马
乌拉圭
美国

尼日利亚
卡塔尔
沙特阿拉伯
南非
突尼斯
阿拉伯联合酋长国



Ecovis Malaysia 创立于1999年，是马来西亚知名的会计与审计事务所，提供审计、税务和咨询服务。创立迄今，我们见证了当地的经济危机，从一
个微型的私人公司成长至今天拥有将近200位专业员工的跨州集团，分别在吉隆坡、槟城和沙巴拥有我们的事务所。今天，我们的顾客群包括跨国公司
、上市公司、政府机构、共同基金和中小型企业。

美国上市公司会计监督委员会
认可审计师

CPA 澳洲会计师公会认可雇主
合作伙伴

纳闽金融服务管理局认可审计师

MICPA 授权培训雇主

国家审计局认可私人审计事务所

ICAEW 授权培训雇主

马来西亚合作社理事會

马来西亚会计师协会(MIA)会员

上市公司审计监督委员会
认可审计师

ACCA 认可专业(CPD)培训雇主 ACCA 认可学院培训雇主, 
Platinum等级



不管是成熟国际企业有着需要处理跨境问题、家族企业、大公司的分支或
政府组织,您都是我们敬爱的客户。Ecovis专员清楚了解当地的文化及拥有
良好的沟通技巧,必定是您最佳的合作伙伴。

不管您是国际贸易还是当地企业，我们知道在税务、法律和生意上没有简
单的答案。而能够把各方面的专业聚集在一起的全面性服务才能为您有效
解决问题。

我们的团队就在您邻近以方便给您需要的专业服务。

Ecovis的事务所遍布全球超过90个国家，能让您的业务如您所愿
地茁壮发展。

我们的专员提供全方面的服务,以协助客户面对今天、明天与未
来的挑战。

我们的优势在于把不同领域的专业集合在一起。

我们就在您的邻近
我们专注于细节同时不偏离终极目标

有了 Ecovis，您将永远拥有主场优势。 这就意味着减少沟通问题和麻烦并
能了解和解决您特殊情况，让Ecovis协助您迈向全世界。

从Ecovis得到您所要的服务 - 完整、诚实与精准



以近 12,000 名其他专家的知识为后盾，在 90 多个国家提供税务、审计、
会计和法律服务领域的专业知识和咨询。

多元化的专业知识和支持帮助我们的客户实现他们的个人和业务目标。

我们能够以合理的价格提供优质的服务。 我们的顾问专注于与客户建立密
切、长期的关系，从而能够根据每个客户的具体需求和要求提供和交付定
制的解决方案。

无论您需要税务服务、审计、会计还是法律服务，我们的团队都拥有丰富
的当地知识，可以帮助您的企业取得成功。

选择 Ecovis，体验真正的个人咨询。

当地知识与成为您的私人顾问
我们各个国家拥有



我们所提供的服务
Audit and Assurance Services
审计及鉴证服务
Financial statement audit 

财务报表审计

IFRS reporting 

国际会计准则报告

Assurance services 

审计服务

Accounting compliance and reporting 

会计合规及报告

Financial accounting advisory services 

财务会计咨询服务

Fraud investigation & Dispute services 

诈骗审查及纠纷协调服务

Technical advisory services 

技术询问服务

Review of accounting systems and internal controls 

会计系统及内部控制的审计

Reporting accountants

申报会计师服务

ESG Review

环境、社会和管治审查

Corporate Recovery and Insolvency
企业重组清算与清盘
Receivership 

财务管理人

Liquidation advisory  

企业清盘

Business performance improvement 

企业经营业绩改进

Due diligence 

财务尽职调查

Capital market advisory 

资本市场咨询

Investigative reviews and monitoring 

调查审查和监测

Member�s voluntary winding-up 

自愿清盘

Business Process Outsourcing
业务流程支援
Preparation of financial and management accounts 

企业财务报告及管理帐目的准备

Guidance on accounting softwares

指导会计系统

Provision of payroll services 

工资服务

Documents warehousing services 

文件创库服务

Standard Operating Procedures development services 

标准作业程序开发服务

Business process audit and improvement review 

业务流程的审查及改进审计

Monitoring accountant 

会计监督

Reporting package 

汇报服务

Transaction Advisory Services
财务交易服务
Operation transaction services

运营交易咨询

Transaction support 

商业交易咨询

Transaction tax

商业交易税务咨询

Valuation & business modelling 

计价与业务建模服务

Tax Services
税务咨询
Corporate tax compliance 

企业税务咨询

Personal tax compliance 

个人税务咨询

International tax planning  

国际税务计划

Tax audits and investigations  

税务审计及调查

Tax advisory on corporate exercises  

企业活动税务咨询

Transfer pricing advisory and review 

转让定价咨询和评审

Indirect tax 

间接税务

Business Advisory and Consultancy
业务咨询及顾问
Merger and acquisition supports 

合并与收购咨询

Company and business valuation 

企业与业务计价

Business feasibility studies 

企业可行性研究

Executive recruitment 

高职招聘

Internal control advisory 

内部控制咨询

Industry analysis 

行业分析

Strategic investment advisory and review 

战略投资咨询及审计

Human resource advisory/planning 

人力资源询问/计划

Internal audit 

内部审计

Initial public offering

首次公开募股

ESG Advisory

环境、社会和管治咨询

Our services



Notes



www.ecovis.com.my

163-C-3, Wisma Seri Perak, 
Jalan Perak, 
10150 Georgetown, Penang,
Malaysia.

Tel 
Fax 
Email 

: 04-226 7210 
: 04-226 2212 
: penang@ecovis.com.my 

Penang Office  槟城

Lot 3, 3rd Floor, Block A,
Damai Plaza, Phase IV, Jalan Damai, 
88300 Kota Kinabalu, Sabah,
Malaysia.

Tel 
Fax 
Email 

: 088 - 231 790
: 088 - 266 842
: sabah@ecovis.com.my

Sabah Office  沙巴

D-10-3, Level 10, EXSIM Tower, 
Millerz Square @ Old Klang Road,
Megan Legasi, No. 357, Jalan Kelang Lama,
58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel        
Email

: 03 - 7986 0066
: kuala-lumpur@ecovis.com.my

Kuala Lumpur (HQ)  吉隆坡

Ecovis International is a Swiss association. Each Member Firm is an independent legal entity in its own country and is only liable for its own acts or omissions, not those of any other entity. 
Ecovis Malaysia is the member firm of Ecovis International.


